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Vlaams Belang 

 

Tijdelijke extra opvang asielzoekers te Broechem  

In september 2019 werd het asielcentrum te Broechem verplicht tijdelijk  opvang te geven aan extra 

72 asielzoekers.   

Aangezien de capaciteit reeds bereikt was, werden er tenten geplaatst.  Nadien vervangen door 

woonunits. 

Hebben jullie reeds een zicht op het verloop van deze tijdelijke opvang die bedoeld was als 

noodmaatregel als overgangsfase. 

Zodra er elders in het land gebouwen vrij komen, zouden deze tijdelijke opvangplaatsen weer 

verdwijnen. 

Wat is de huidige capaciteit van het asielcentrum te Broechem? 

Uiteraard veranderd deze wekelijks met het “verdwijnen” van mensen die geen asiel krijgen en 

worden uitgewezen. 

Is er voor deze tijdelijke opvang reeds een uitstroom geweest?  Of worden de vrij gekomen plaatsen 

terug vervangen door nieuwe asielaanvragen? 

Burgemeester De Ryck heeft zelf in de media gezegd dat het asielcentrum méér dan voldoende 

mensen opvangt en dat deze tijdelijke extra opvangplaatsen niet kunnen behouden blijven. 

Graag de visie van het bestuur i.v.m. de toekomst van dit asielcentrum. 

 

Christel Engelen 

Vlaams Belang Ranst 

 

 

 

 

 

 


